
Verslag RvB, 14/12/2022 

Mechelen, Nekker, Zaal Stokvis, 18h30-23h 

Aanwezig: Jurgen, Corné, Tim, Caroline, Jurgen, Mireille, Annelies, Cor-Pieter 

1. Voorstelling Cor-Pieter Pander:  

• Student master sportmanagement die stage zal doen bij VLSU 

• Taak: uitwerking trainerslicenties  

• Krijgt goedkeuring om mee vergaderingen bij te wonen  

2. Opvolging vorige RvB & goedkeuring verslag 

• Opvolging gebeurt ahv tabel taken, de onafgewerkte komen onderaan dit verslag  

• Verslag wordt goedgekeurd 

3. Mailverkeer  

• N.a.v. vraag naar ‘licentienr’ van langebaan schaatster  

o Lidkaarten zullen via twizzit downloadbaar zijn voor iedereen 

o Met lidnr en competitielicentie 

o Mireille werkt dit uit 

• Shared services reizen ATPI bieden dit aan 

o Annelies heeft mail gestuurd & zal deelnemen aan info sessie  

• ‘benefits at work’: meenemen met totaal paket van ‘voordelen voor 

medewerkers’  (zie later agendapunt) 

4.  Dringende punten 

• Aanwerving breedtesport medewerker  

o Wij contacteren kandidaat met voorstel halftijdse betrekking  

• Verlofdagen personeelsleden & topsportdirecteur worden vastgelegd op 25 

dagen per jaar 

• Commissies:  

o opvolging en verkiezingen (huidige aanstellingen verlopen 31/12/2022) 

o Op RR voorstellen door Caroline 

▪ GES 

▪ Geschillencommissie 

▪ Disciplinaire commissie  

▪ Topsportcommissie: moet beter beschreven 

▪ Sporttakcommissies: Snelschaats en kunstschaatscommissie: 

moet ook eerst herbekeken (met nationale koepels) 

▪ Naar toekomst toe verkiezing hiervan bekijken, aanstellingen van 

2 jaar 

o Roger Broeckx is geen kandidaat meer voor 2023 

o Er moet in GES ook een lid van RvB: Caroline Van Landuyt zal dit doen 

o Goedkeuring Madaten API Gerda Vandezande en Marij Timmerman 2023 



o De Raad van Bestuur geeft hierbij haar goedkeuring voor verlenging van 

de mandaten van Gerda Vandezande en Marij Timmerman voor 2023. De 

Afsprakennota en Ondertekende API Mandaat is voorgelegd aan de RvB. 

 

• Opvolging financien 

o Bank 

▪ Deel geld was verkeerdelijk gestort 

▪ Jana Dreesen (penningmeester KBSF) zal met Jurgen contact 

opnemen over snelschaatsrekening 

▪ Stilaan komen de juiste toegangen in orde 

▪ In totaal is er geen cash flow probleem 

o Breedtesport 

▪ Basissubsidie van Sportvlaanderen is onder ‘leverancier topsport’ 

gezet 

▪ Nu zijn alle ‘Sport Vlaanderen’ wel opgesplitst, analytische code 

klopte 

o Topsport: 

▪ Nog 1 tabel aan te vullen nl budget naastzetten, alle uitgaven 

zitten erin. Bijna klaar 

▪  Eventuele verschuivingen meten tegen 10/12 doorgegeven aan 

sportvlaanderen.  

▪ Annelies heeft dit bekeken & doorgegeven 

▪ Extra subsidie toegekend van 14.000 is verdeeld 

• Organisatie BAV (praktisch) & RR  

o Voorstelling VLSU 

• Mireille: wat doen we, plannen, verhogen schaatsplezier, 

communicatie...  

o ‘code of conduct’ uitwerken voor clubs én RvB: werkgroep (4-5 man) over 

partnership clubs/RvB (met 1 persoon RvB): Corné zal dit voorstellen 

o Werking commissies: zie boven, door Caroline 

o Voorstel aanpassing verkiezingen/periodes/op functie 

• Gaby stelt dit voor 

• Seminaries  

o EHBO: Weinig deelnemers: shorttrack heeft wedstrijd, Tim zal mee 

deelnemen 

• Iets van digitaliseren? 

o Synchro gaat ook door 

• Verslag geschillencommissie 

o Tijdens overleg op 1/12 beslist te seponeren  



o Hierover is beroep aangetekend 

o Enkele punten gaan nu naar disciplinaire commissie  

o RvB neemt kennis van beroepsprocedure en wacht uitspraak over andere 

punten af om RR beroepscommissie samen te roepen over alle punten 

tegelijkertijd 

5. Andere 

• Indien nog nieuw bestuurslid in januari nog uitleg vragen van Sophie Cools ivm 

Sport Vlaanderen (ook Cor-Pieter zou hier aanwezig kunnen zijn) 

• Communicatie transparantie 

o Ook nood aan bijscholing/communicatie over juryering, instroom 

teams,...webinars (ook voor atleten/ouders/coaches...) 

o 1 keer per maand ‘contactmoment’ 

o Nieuwjaarstoespraak Corné? 

o Infomoment topsport wordt ook georganiseerd  (voor eind maart) 

• Vergaderingen 

o Proberen minimaal om de 4 weken 

o Agendapunten via sharepoint 

o Verslag via sharepoint 

• Social Media en website 

o Alexandra stopt 31/12  

▪ Voorstel: tijdelijk tot eind Juni, Rino Vanhooren (vergoeding half 

jaar) 

▪ Content voor kunst wordt aan hem gegeven 

• Trainerslicenties snelschaatsen 

o Deels al besproken binnen KBSF: vanaf januari of september? 

o Cor-Pieter zal hieraan werken, tegen 1/9 in orde hebben 

o Op onze website zetten wie in orde is 

o Verdienmodel snelschaatsen concretiseren: beter opleiden maar ook 

programma daarrond  

o Corné overlegt met KBSF  

• Verslagen vergaderingen & communicatie met koepels  

o Verslag RR kunstschaatsen 

o We werken aan  open ‘perceptie’ 

• VK shorttrack: 4 of 5 april Hasselt (Corné stuurt door)   

• Bestelling stempel: zal Jurgen doen (3) 

• Whatsapp ook hebben voor bestuur én medewerkers 

• De functioneringsgesprekken van Annelies Dom en Mireille Mostaert werden 

goedgekeurd door de RvB. 

 



Voor volgende vergadering: 

• Planningen VTS:  

o nog steeds minimum-voorbehoud bij vraag DSKO rond inschrijvingen.   

o Nog geen definitieve lessenroosters. 

o Opleidingsstramien moet herbekeken worden 

o Dit tegen volgende vergadering inventariseren en uitwerken 

• Hoe werken met rekeningen snelschaatsen/kunst 

o We werken dit verder uit en leggen dit voor op de AV om te 

vereenvoudigen 

• Verzekering  

• Verantwoordelijkheden en procedures in ’t buitenland  

• Aanbod bijkomende verzekering aan andere atleten  

• BTW-plicht / voordelen van BTW- plicht voor VLSU  

• Huisvesting VLSU (vergaderingen en werkplaatsen werknemers)  

• Nieuwsbrief functie Twizzit 

 

Volgende vergadering 

•  5/1 vrijhouden ‘indien nodig’ 

• Dinsdag 10/1 RvB 18h30 (stokvis) Gaby zet dit in outlook agenda 

 

 


